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Protokół nr 38-9/2017 z  posiedzenia 
Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

z dnia 19 kwietnia 2017 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 003 

 
 
 
Posiedzenie rozpoczęło się  o godz. 16:15. 
  
Obecność: 
Posiedzenie Komisji odbyło się w 6-osobowym składzie, wg załączonej  
listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu, było kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 
 
Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji Rady 
Miasta Gdańska. 
 
Przewodnicząca Komisji przywitała obecnych oraz przedstawiła następujący porządek 
posiedzenia: 
1. Opiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Gdańska za 2016 rok  

w zakresie działania Komisji Edukacji RMG. 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 1115. 

 
3. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Gdańska na 2017 rok – druk 1116. 
 
4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Lokalnego Programu 

Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży z terenu Gminy Miasta Gdańska 
– druk 1112. 

 
5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

jednorazowego stypendium Prezydenta Miasta Gdańska dla uczniów szczególnie 
uzdolnionych oraz maturzystów osiągających najwyższy wynik z egzaminu 
maturalnego w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych 
Dzieci i Młodzieży z terenu Gminy Miasta Gdańsk – druk 1113. 

 
6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

Specjalnej nr 21 z Zespołu Szkół Architektury Krajobrazu i Handlowo – Usługowych 
im. Władysława Szafera w Gdańsku – druk 1092. 

 
7. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

Specjalnej nr 21 w Gdańsku z siedzibą przy ul. Czyżewskiego 31 – druk 1093. 
 
8. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej dla 

Dorosłych nr 9 z Zespołu Szkół Zawodowych nr 9 im. prof. Romualda Cebertowicza 
w Gdańsku – druk 1094. 

 
9. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych 

nr 9 w Gdańsku z siedzibą przy ul. Dąbrowszczaków 35 – druk 1095. 
 



2 

 

10. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia XVIII Liceum 
Ogólnokształcącego ze Szkół Okrętowych i Ogólnokształcących „Conradinum” w 
Gdańsku – druk 1096. 

 
 
11. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji XVIII Liceum Ogólnokształcącego  

w Gdańsku z siedzibą przy ul. Piramowicza 1 – druk 1097. 
 

12. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Ośrodka Kształcenia 
Ustawicznego Nauczycieli z Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego  
nr 1 w Gdańsku– druk 1098. 

 
13. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Ośrodka Kształcenia 

Ustawicznego Nauczycieli w Gdańsku z siedzibą przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 
– druk 1099 

 
14. Wsparcie psychologiczne dla dzieci i młodzieży w Mieście Gdańsku – prezentacja 

oferty wsparcia.   
 
15. Pozyskiwanie publicznych miejsc przedszkolnych na terenie Miasta Gdańska – raport. 
 
16. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

Porządek przyjęto jednogłośnie 5 głosami „za”.  

 
     PUNKT 1 
Opiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Gdańska za 2016 rok  
w zakresie działania Komisji Edukacji RMG. 
 

Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków UM  oraz pan 
Grzegorz Szczuka – dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego  przedstawili sprawozdanie, 
które stanowi załącznik do protokołu z LXI Sesji RMG z 29 czerwca 2017 roku.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Pani Bożena Brauer – Komisja Międzyzakładowa Pracowników Oświaty i Wychowania 
NSZZ „Solidarność” zapytała o kwestię dotacji dla placówek niepublicznych.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego wyjaśnił, że placówki 
publiczne dostają więcej bo oprócz subwencji mają wsparcie finansowe miasta, natomiast 
placówka niepubliczna niesamorządowa w momencie upublicznienia dostaje 100% subwencji 
rządowej. 
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała czy wszystkie założenia budżetowe 
zostały wykonane, czy były jakieś przesunięcia i z czego one wynikały.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, że były 
przesunięcia kwotowe na kilkanaście milionów złotych i  były to głównie standardowe 
przesunięcia placówek według aktualnych potrzeb lub wynikające z decyzji rodziców przy 
rekrutacji.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
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Komisja 4 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” – pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w zakresie działania Komisji. 
OPINIA  Nr 35-6/195/39/2017 
 
 
     PUNKT 2 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 1115. 
 
Druk nr 1115 stanowi załącznik do protokołu z XXXVIII Sesji RMG z dnia 25 kwietnia 2017 
roku.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków zreferowała 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja 4 głosami „za” przy 0 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” – pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w zakresie działania Komisji. 
OPINIA  Nr 35-6/196/40/2017 
 
        PUNKT 3 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Gdańska na 2017 rok – druk 1116. 
 
Druk nr 1116 stanowi załącznik do protokołu z XXXVIII Sesji RMG z dnia 25 kwietnia 2017 
roku.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków zreferowała 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami za– pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie 
działania Komisji. 
OPINIA  Nr 35-6/197/41/2017 
 
     PUNKT 4 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Lokalnego Programu Wspierania 
Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży z terenu Gminy Miasta Gdańska – druk 1112. 
 
Druk nr 1112 stanowi załącznik do protokołu z XXXVIII Sesji RMG z dnia 25 kwietnia 2017 
roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radna Anna Wirska – członek komisji zapytała czy będą się liczyły osiągnięcia pozaszkolne 
np. z klubów sportowych.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, że tak. 
Dodał, że regulamin przewiduje również nagradzanie uczniów nie tylko w przypadku 
wysokiej średniej ocen.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek komisji zapytał o program „Wypracuj przyszłość”, 
czy mogą w nim uczestniczyć tylko uczniowie techników czy również innych szkół średnich.  
 
Pan Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego wyjaśnił, że to nie jest 
program miejski, miasto jest tylko pośrednikiem w jego realizacji.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji podkreślił, że taki  program jest bardzo 
potrzebny i wyraził nadzieję, że będą jego efekty w postaci dobrych wyników w nauce. 
 
Nie było więcej pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami za– pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie 
działania Komisji. 
OPINIA  Nr 35-6/198/42/2017 
 
     PUNKT 5 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 
jednorazowego stypendium Prezydenta Miasta Gdańska dla uczniów szczególnie 
uzdolnionych oraz maturzystów osiągających najwyższy wynik z egzaminu maturalnego 
w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży z 
terenu Gminy Miasta Gdańsk – druk 1113. 
 
Druk nr 1113 stanowi załącznik do protokołu z XXXVIII Sesji RMG z dnia 25 kwietnia 2017 
roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała jakie zmiany zostały wprowadzone 
do regulaminu przyznawania stypendiów za osiągnięcia sportowe na poszczególnych 
szczeblach.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, 
że uczeń podobnie jak w poprzednich latach musi spełnić kryterium średniej ocen 4,5 przy 
osiągnięciach na szczeblu krajowym i międzynarodowym, dodane zostały warunki za 
aktywność społeczną. Ponadto kategoria IV sportowa została zrównana kwotowo z kategorią 
III naukową. Uczeń musi albo zająć miejsce od I-go do IV-go w mistrzostwach Polski  w 
dyscyplinach i konkurencjach zaliczanych do punktacji sportu młodzieżowego zgodnie z 
wytycznymi Ministerstwa Sportu, lub musi zająć pierwsze miejsce na szczeblu 
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międzynarodowym, bądź musi zająć miejsca od I-go do IV-go na szczeblu krajowym dla osób 
niepełnosprawnych.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała dlaczego są honorowane tylko 
pierwsze miejsca na szczeblu międzynarodowym.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, 
że są dyscypliny sportu np. taniec towarzyski, które z większą łatwością organizują konkursy 
międzynarodowe, tam obowiązuje zupełnie inny system zbierania punktów. Ale uczeń może 
dostać stypendium za I miejsce w mistrzostwach międzynarodowych lub od Igo do IV-go w 
krajowych.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji poprosiła o wyjaśnienie co dokładnie 
oznacza warunek „udzielania się społecznego”.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego wyjaśnił, że 
chodzi tu np. o samorząd uczniowski, szkolny, wolontariat.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała czy w opracowywaniu tego 
regulaminu mieli udział sportowcy.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, 
że regulamin opracowywali dyrektorzy szkół, którzy są również dyrektorami szkół 
sportowych.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała w jaki sposób będzie ustalana 
wysokość stypendium.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, 
że sam fakt zmniejszenia stypendiów podniesie kwoty, natomiast nie obędzie się bez 
konieczność zwiększenia środków.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji poinformowała, że nie jest zadowolona z 
zapisów Regulaminu i nie miała możliwości pracowania nad ich ostatecznym kształtem. 
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji wyraził swoje wątpliwości co do wysokości 
stypendiów, które jego zdaniem są za małe. Zaproponował wprowadzenie do regulaminu 
konkretnych kwot za konkretne osiągnięcia.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zgodził się, że 
wysokość stypendiów powinna zostać zwiększona i takie są plany. Natomiast w kwestii 
wprowadzenia konkretnych kwot wyjaśnił, że najpierw należałoby się przyjrzeć ile 
stypendiów zostanie przyznanych w pierwszym roku po wprowadzeniu zmian w Regulaminie.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zauważyła, że dotychczasowe 100 zł 
nagrody jest nieadekwatne do wkładu pracy, zaangażowania i wyrzeczeń, które muszą 
włożyć nie tylko dzieci, ale również rodzice.  Dodała, że potrzebne jest zwiększenie kwoty i 
w tym celu Przewodnicząca zobowiązała się udać się na rozmowę do Zastępcy Prezydenta 
Miasta Piotra Kowalczuka. W związku z tym zaproponowała odstąpienie od opiniowania 
projektu uchwały na dzisiejszym posiedzeniu.  
 
Członkowie Komisji poparli propozycję odstąpienia od opiniowania druku nr 1113.  
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     PUNKT 6 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej 
Specjalnej nr 21 z Zespołu Szkół Architektury Krajobrazu i Handlowo – Usługowych im. 
Władysława Szafera w Gdańsku – druk 1092. 
 
Druk nr 1092 stanowi załącznik do protokołu z XXXVIII Sesji RMG z dnia 25 kwietnia 2017 
roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań, Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
OPINIA  Nr 35-6/199/43/2017 
 
     PUNKT 7 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej 
Specjalnej nr 21 w Gdańsku z siedzibą przy ul. Czyżewskiego 31 – druk 1093. 
 
Druk nr 1093 stanowi załącznik do protokołu z XXXVIII Sesji RMG z dnia 25 kwietnia 2017 
roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań, Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
OPINIA  Nr 35-6/200/44/2017 
 
     PUNKT 8 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 
9 z Zespołu Szkół Zawodowych nr 9 im. prof. Romualda Cebertowicza w Gdańsku –  
druk 1094. 
 
Druk nr 1094 stanowi załącznik do protokołu z XXXVIII Sesji RMG z dnia 25 kwietnia 2017 
roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań, Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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OPINIA  Nr 35-6/201/45/2017 
 
     PUNKT 9 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 
9 w Gdańsku z siedzibą przy ul. Dąbrowszczaków 35 – druk 1095. 
 
 
Druk nr 1095 stanowi załącznik do protokołu z XXXVIII Sesji RMG z dnia 25 kwietnia 2017 
roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań, Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
OPINIA  Nr 35-6/202/46/2017 
 
     PUNKT 10 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia XVIII Liceum Ogólnokształcącego  
ze Szkół Okrętowych i Ogólnokształcących „Conradinum” w Gdańsku – druk 1096. 
 
Druk nr 1096 stanowi załącznik do protokołu z XXXVIII Sesji RMG z dnia 25 kwietnia 2017 
roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań, Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
OPINIA  Nr 35-6/203/47/2017 
 

 
     PUNKT 11 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji XVIII Liceum Ogólnokształcącego  
w Gdańsku z siedzibą przy ul. Piramowicza 1 – druk 1097. 
 
Druk nr 1097 stanowi załącznik do protokołu z XXXVIII Sesji RMG z dnia 25 kwietnia 2017 
roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań, Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
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Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
OPINIA  Nr 35-6/204/48/2017 
 

     PUNKT 12 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Ośrodka Kształcenia Ustawicznego 
Nauczycieli z Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego nr 1 w Gdańsku – 
druk 1098. 
 
Druk nr 1098 stanowi załącznik do protokołu z XXXVIII Sesji RMG z dnia 25 kwietnia 2017 
roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań, Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja 4 głosami „za”, przy 2 głosach przeciw – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
OPINIA  Nr 35-6/205/49/2017 
 
     PUNKT 13 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Ośrodka Kształcenia Ustawicznego 
Nauczycieli w Gdańsku z siedzibą przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 – druk 1099 
 
Druk nr 1099 stanowi załącznik do protokołu z XXXVIII Sesji RMG z dnia 25 kwietnia 2017 
roku.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 
projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Nie było pytań, Komisja przystąpiła do 
głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
OPINIA  Nr 35-6/206/50/2017 
 
 
     PUNKT 14 
Wsparcie psychologiczne dla dzieci i młodzieży w Mieście Gdańsku – prezentacja oferty 
wsparcia.   
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego poinformował, 
że w związku ze zmianami w systemie edukacji  wzrasta rola placówek publicznych i poradni 
psychologicznych a więc obowiązki, które do tej pory wykonywały placówki niepubliczne w 
zdecydowanej większości spadły na placówki publiczne. Co miesiąc są organizowane 
spotkania z dyrektorami poradni, którzy sygnalizują bieżące problemy np. lokalowe. 
Poinformował, że w najbliższym czasie pojawi się innowacja pedagogiczna, która została 
zatwierdzona w SP nr 49, pojawi się tam klasa terapeutyczna dla uczniów z dysleksją, klasa 
pilotażowa pojawi się również dla dzieci z autyzmem, z założeniem że z roku na rok te dzieci 
będą włączane do klas normalnych.  
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Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała co z poradniami na Południu 
Gdańska, czy jest już wybrany jakiś budynek na dodatkową poradnię i kiedy zacznie działać. 
Ponadto jaki procent dzieci musi być objętych opieką poradni ze względu na dysfunkcję, 
środowisko, w którym przebywa, czy nie jest za mało psychologów według  zapotrzebowania 
oraz czy przewiduje się większą pulę środków niż do tej pory.   
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, 
że każda z poradni zgłasza zwiększoną liczbę etatów, ponadto duża część zadań poradni 
niepublicznych spadnie na poradnie publiczne np. w kwestii wydawania orzeczeń, które były 
nagminnie wydawane. Dodał, że podejmowany model wsparcia ucznia ze specjalnymi 
potrzebami edukacyjnymi ma wyjść naprzeciw nauczaniu indywidualnemu, którego było co 
raz więcej bo dzieci częściej nie radziły sobie w szkole.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała kiedy jest realna szansa na 
powołanie koordynatora ds. zdrowia psychicznego.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, 
że w maju na kolegium u prezydenta będzie przedstawiony harmonogram prac modelu 
wsparcia przy specjalnych potrzebach edukacyjnych i prawdopodobnie zostanie powołany 
zespół do opracowania tego modelu.  
 
Radny Piotr Gierszewski – członek komisji zapytał czy model wsparcia będzie raczej w 
formie instytucjonalnej czy indywidualnej opieki.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego wyjaśnił, że 
idzie się w stronę dezinstytucjonalizacji, ma być opracowany taki model, który będzie 
reagował na niepokojące sygnały u dzieci, np. na informację o samookaleczaniu. Dodał, że 
powinien się pojawić w szkołach etat psychologa. 
 
Nie było więcej pytań, przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia.  
 
 
     PUNKT 15 
Pozyskiwanie publicznych miejsc przedszkolnych na terenie Miasta Gdańska – raport. 
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego poinformował, 
że dzisiaj miało miejsce spotkanie z przedstawicielami przedszkoli niepublicznych. W roku 
2016 było ponad 1000 miejsc upublicznionych i w roku 2017 powinno być o kolejne 
upublicznionych  1000 miejsc więcej. W zeszłym roku zabrakło ok. 800 miejsc dla 3-latków 
więc w tym roku powinno starczyć dla wszystkich. Na dzień dzisiejszy nie wiadomo jaka 
liczba rodziców zadeklarowała pozostanie w zerówkach przedszkolnych, a jaka do szkół, 
które są również przygotowane do przyjęcia 6-latków.  
 
Nie było pytań, przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia.  
 
 
     PUNKT 16 
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja 
 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że przyszła odpowiedź Pomorskiej Kurator Oświaty 
na pismo Komisji w sprawie spotkania dot. Pozytywnej Szkoły Podstawowej.  
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Po dyskusji ustalono termin posiedzenia Komisji Edukacji na 26 kwietnia, o godz. 15:30, 
poświęconego sprawie Pozytywnej Szkoły Podstawowej przy ul. Azaliowej.  
 
Następnie Przewodnicząca zasygnalizowała o korespondencji, która jest na bieżąco wysyłana 
pocztą elektroniczną do członków Komisji.  
 
Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uczestnictwo i zamknęła obrady Komisji.  
 
Godz. 18:15.  
 
       Przewodnicząca Komisji Edukacji  
 
                  Dr Żaneta Geryk 
 
 
Protokołowała: 
Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska.   


